
 

 

Voor het nieuw te bouwen hotel op ‘het Punthoofd’ in Formerum is dit jaar een 
omgevingsvergunning verleend. Nu bereiken ons signalen dat hierbij is afgeweken van het 
geldende bestemmingsplan. 
 
De fractie van de PvdA heeft hier de volgende vragen over: 
 
1. Klopt het dat er bij de vergunningverlening is afgeweken van de Beheersverordening 

Formerum aan Zee? 
2. Zo ja, waarom is de raad hier niet in gekend? Zo nee, met welke onderbouwing is deze 

vergunning verleend? 
3. Wat is de status van het plan om satelliethotelkamers te maken van de omliggende bunkers, 

en vraagt dit een besluit van de raad? 
4. Zo nee, waarom niet? 
5. In de Leeuwarder courant van 28-6 j.l. wordt verwezen naar een ‘juridische truc’ in de 

vergunning van de provincie op het gebied van stikstofuitstoot. Hoe kijkt de gemeente 
hiernaar? Is het terecht dat dit een ‘truc’ genoemd wordt en is dit volgens de gemeente 
Terschelling juridisch houdbaar? We begrijpen dat het hier gaat om een beslissing van de 
provincie waar de gemeente Terschelling geen invloed op heeft. 

 
 
Bijlage: artikel Leeuwarder Courant 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens de Fractie van PvdA Terschelling, 
 
Aukje Schol 


